

砂拉越科技大学

University College of Technology Sarawak

砂拉越科技大学（砂科大）成立于 2013 年，是国家新一代科技大学之一，是砂拉越州政府全资拥有的唯一一所大学。

UCTS founded in 2013, it is one of the new breed of technological based universities in the country, UCTS is the only university which is wholly owned by the Sarawak State Government.

砂拉越科技大学坐落在婆罗洲岛的中心，提供广泛的专业和行业相关的学术课程，这些课程与砂拉越和马来西亚的独特需求相关。因此，砂拉越科技大学被称为是砂拉越州唯一的“本土”州立应用技术型大学，旨在为新兴产业提供有教育背景和高技能的人力资源。

Located in the heart of Borneo, UCTS offers a broad range of professional and industry-linked academic programmes that are relevant to the unique requirements of Sarawak in particular and Malaysia in general. Therefore, we are proud to be recognized as the only “home-grown” TVET university in Sarawak with the aim to produce an educated and highly skilled human capital for the new and emerging industries.

砂拉越科技大学也是世界上唯一一所在绿色建筑指数 (GBI) 中获得白金评级的大学，因为它的校园设计促进了建筑环境和能源利用方面的可持续性。校园设计令人印象深刻，非常漂亮壮观。这种热带雨林和大自然的现代化环境将为学生提供最有利的学习环境。

UCTS also prides itself as the only university in the world being awarded the prestigious Platinum ratings in Green Building Index (GBI) for its campus design in promoting sustainability in the built environment and energy utilization.

The campus design is very impressive, stunningly beautiful and remarkably spectacular. This modern setting within the enclosure of the rainforest and nature will provide the most conducive learning environment for our students.

砂拉越科技大学在教学设施方面投入了大量资金, 特别是最先进的实验室设备、信息通信技术基础设施和服务, 以及其他研究及发展资源方面。我们的研发活动与行业伙伴和政府机构有着密切的联系和合作。

The University has invested heavily in teaching-learning facilities, especially state-of-the-art laboratories equipment, ICT infrastructure and services, and other resources for research and development (R&D). Our R&D activities are very closely linked and collaborated with industry partners and government agencies.

近年来, 砂拉越科技大学与英国、澳洲、欧洲、日本、中国、韩国、印度和东盟国家的大学合作, 推行多项国际化计划, 包括学生交换、教师交流、学术交流会议和联合研究项目。

In recent years we have been embarking on our internationalization programmes to include student mobility, staff exchange, academic articulation arrangement and joint research projects with universities from United Kingdom, Australia, Europe, Japan, China, Korea, India and ASEAN countries.

砂拉越科技大学欢迎你们, 加入并成为这个充满活力和积极向上的校园社区的一员, 这里将释放你们全部的潜力, 实现你们的梦想。

We would like to welcome you and to be part of this energetic and highly motivated campus community that will unleash your full potential to realize your dreams.